

农业发展新视点

中药农业机械化收获技术现状及对策 王荣炎 郑志安 高 磊 等(1)

设施内蔬菜机械化育苗移栽的现状与发展趋势 杨先超 马月虹(8)

理论研究与探讨

基于流固耦合仿真水稻种子建立与参数标定 牟家宏 杨发展 杨云鹏 等(14)

基于 NX 的钉齿脱粒滚筒的参数化设计 樊威鹏 毛罕平 徐海波(21)

基于卷积神经网络的蔗芽识别定位 李 强 刘姣娣 许洪振 等(27)

农用无人机移动平台自主降落技术研究 郭佳倩 何东健(33)

玉米种子与橡胶带离散元接触参数标定 金秀南 张军昌 薛晶峰 等 (39)

设计制造

4U-90DLH 薯类轻简化收获机精细化测产装置 张 健 朱九凯 杨东琦 等(44)

苜蓿收获机械智能监控装置的设计与试验 刘立强 程 睿 李源源(51)

南疆核桃风送式喷雾机的研制与试验 张永成 王佳丽 王震涛 等(56)

履带式无人驾驶割草机控制系统设计 徐 鹏 王志琴 尤 泳 等(63)

勺链式马铃薯播种机漏播报警系统设计与试验 邢 帆 邱兆美 金 鑫 等(69)

基于步进电机驱动的精量蔬菜播种机研制 袁 博 陈淑花 魏 巍(76)

基于无人机的小麦生长信息获取系统的设计与试验 杨立国 杨雅静 常晓莲 等(82)

方捆打捆机草捆重量监测系统研究 郭 辉 刘家君 吕全贵 等(88)

山地果园仿形割草机设计与试验研究 刘志鹏 管贤平 代富彬 等(93)

自动摆盘育秧播种一体机的设计与试验 王康军 潘 松 廖 禹 等(100)

基于物联网的棉田智慧灌溉系统的设计 张雪媛 张立新 娄晓康 等(105)

基于 LabVIEW 的种子包衣电控系统的设计 张曦文 侯占峰 戴念祖(112)

基于拖拉机球头拉杆自动供料系统的技术研究 凌黎明 翟永全(118)

基于 STC15F2K60S2 的水肥智能控制系统研究 李景丽(122)

全量秸秆条件下花生免耕播种机的设计与试验 肖伟中 王新民 申东亮 等(128)

智能制造环境下智慧农机数控加工和仿真一体化研究 莫中凯(133)

采摘机器人机械手远程控制系统设计—基于云平台和 5G 无线通信 杨 云 董珍珍(138)

基于 DCS 的多个采摘机器人运动参数设计 杨 凤(143)

基于电磁协同技术的植保无人机系统设计 浦立孟 秦立山 陆 坤(148)

试验研究

马铃薯干式清土装置试验研究 纪龙龙 杨红光 谢焕雄 等(153)

伸缩钉齿式残膜捡拾机参数优化及试验 靳 伟 白圣贺 张学军 等(162)

旋流式流化床丸化装置数值模拟及试验 仇 义 戴念祖 陈 智 等(167)

玉米密植小双行错位播种机的研制与试验分析 鲁镇胜 郭 栋 杨鹏辉 等(174)

三种夏花生免膜播种机作业性能对比田间试验 李鹏鹏 江 平 张万枝 等(181)

基于机器视觉的葵盘面积提取及产量预估试验研究 雷禾雨 李海军 李 翰 等(186)

新技术应用

数据挖掘技术在采摘机器人图像采集过程应用 白 俊(192)

计算机视觉修正下的农机导航与电液控制设计 周艳秋 高宏伟 包永红 等(196)

基于 3D 打印技术的智能插秧机机构优化 宋 新(201)

基于计算机视觉的苹果大小检测方法研究 赵丹丹 艾 医(206)

基于物联网和云环境的农机数字化车间数据采集系统 吴 洋 庄春生 张 伟 等(210)

割草智能机器人英语语言理解系统的设计与研究 李玮佳(215)

无人机在精准农业中的应用研究—基于英语语言多维视角选择 周 萌(219)

林木智能化火灾预警系统设计—基于物联网和图像处理 王继武 王 胜(224)

环境与能源动力工程

风送式喷雾机噪声测量及降噪分析 赖俊桂 占旭锐 李 震 等(228)

拖拉机单排多区段液压功率分流无级变速箱的设计 陈万强 赵业慧 曹允莲 等(234)

基于有限元分析的发动机曲轴结构优化研究 刘 洁 卢秋霞(241)

金属带功率分流无级变速拖拉机的牵引特性分析 王光明 赵业慧 徐小桐 等(245)

一种农用发动机的控制系统信号检测布局研究 孙春义 于长波(253)

LED 特定农用光谱光源的研制及试验研究 张洪锐 赵睿明 曹春卿 等(258)

新产品开发

喷杆喷雾机喷药系统设计 马春燕 陈维强 李政平 等(264)

Journal of Agricultural Mechanization Research

Vol. 44 No. 7 2022

Contents

New View of Agricultural Development

- Current Situation and Countermeasures of Mechanized Harvesting Technology of Traditional Chinese Medicine Agriculture Wang Rongyan et al. (1)

- Current Situation and Development Trend of Vegetable Mechanized Seedling Transplanting in Facilities Yang Xianchao et al. (8)

Theory Study and Discussion

- Building and Calibration of Parameters of Rice Seeds for Fluid–solid Coupling Simulation Mou Jiahong et al. (14)
Parametric Design of Spike–tooth Threshing Cylinder Based on NX Fan Weipeng et al. (21)
Recognition and Location of Sugarcane Bud Based on Convolutional Neural Network Li Qiang et al. (27)
Research on Autonomous Moving Platform Landing Technology for Agricultural UAV Guo Jiaqian et al. (33)
Calibration of Discrete Element Contact Parameters of Maize Seed and Rubber Belt Jin Xiunan et al. (39)

Design and Manufacture

- Fine Yield Measuring Device of 4U–90DLH Potato Light Simplified Harvester Zhang Jian et al. (44)
Design and Experiment of the Intelligent Monitoring Device for Medicago Sativa Harvesting Machinery Liu Liqiang et al. (51)
Research and Experiment of Walnut Air–blast Sprayer in the South of Nanjiang Zhang Yongcheng et al. (56)
Design of Walking Control System for Crawler Unmanned Lawn Mower Xu Peng et al. (63)
Design and Test of Alarm System for Spoon–chain Potato Seeder Xing Fan et al. (69)
Development of Precision Vegetable Planter Driven by Stepping Motor Yuan Bo et al. (76)
Design and Testing the Information Acquisition System of Wheat Growth Based on Unmanned Aerial Vehicle (UAV) Yang Liguo et al. (82)
Research on Bale Weight Monitoring System of Square Baler Guo Hui et al. (88)
Design and Experimental Research of Mountain Orchard Copying Mower Liu Zhipeng et al. (93)
Design and Test of Automatic Swinging Seeding Machine Wang Kangjun et al. (100)
Design of Intelligent Irrigation System in Cotton Field Based on Internet of Things Zhang Xueyuan et al. (105)
Design of Seed Voating Electric Control System Based on LabVIEW Zhang Xiwen et al. (112)
The Technology Research of Automatic Feeding System Based on Tractor Ball–head Tie Bar Ling Liming et al. (118)
Research on Water and Fertilizer Intelligent Control System Based on STC15F2K60S2 Li Jingli(122)
Design and Test of Peanut No–tillage Planter under the Coverage of the Wheat Straw Xiao Weizhong et al. (128)
Research on the Integration of Intelligent Agricultural Machinery Numerical Control Processing and Simulation in the Intelligent Manufacturing Environment Mo Zhongkai(133)

Design of Remote Control System of Picking Robot Manipulator Based on Cloud Platform and 5G Wireless Communication	Yang Yun et al. (138)
Design of Motion Parameters of Multiple Picking Robots Based on DCS	Yang Feng(143)
System Design of the Plant Protection UAV Based on the Electromagnetic Cooperation Technology	Pu Limeng et al. (148)

Experiment and Research

Experimental Study on Potato Dry Cleaning Device	Ji Longlong et al. (153)
Parameter Optimization and Test of Telescopic Nail Tooth Type Residual Film Pick-up Machine	Jin Wei et al. (162)
Numerical Simulation and Experiment of Swirling Fluidized Bed Pelleting Device	Qiu Yi et al. (167)
Development and Experimental Analysis of a Small Double Row Dislocation Planter for Rational Close Planting of Maize	Lu Zhensheng et al. (174)
Field Test on Comparison of Operating Performance of Three Kinds of Summer Peanut Membrane-free Planters ...	Li Kunpeng et al. (181)
Experimental Study on the Area Extraction and Output Prediction of Sunflower Plate Based on Machine Vision	Lei Heyu et al. (186)

Application of New Technology

The Application of Data Mining Technology to Image Acquisition Process of Picking Robot	Bai Jun(192)
Design of Agricultural Machinery Navigation and Electro Hydraulic Control Based on Computer Vision Correction	Zhou Yanqiu et al. (196)
Optimization of Intelligent Transplanter Mechanism Based on 3D Printing Technology	Song Xin(201)
Research on Apple Size Detection Method Based on Computer Vision	Zhao Dandan et al. (206)
Data Acquisition System of Agricultural Machinery Digital Workshop Based on Internet of Things and Cloud Environment	Wu Yang et al. (210)
Design and Research of English Language Understanding System for Intelligent Mowing Robot	Li Weijia(215)
Application of UAV in Precision Agriculture Based on the Choice of Multi Perspective of English Language	Zhou Meng(219)
Design of Forest Intelligent Fire Early Warning System Based on Internet of Things and Image Processing	Wang Jiwu et al. (224)

Environment and Energy Power Engineering

Noise Measurement and Noise Reduction Analysis of Air-assisted Sprayers	Lai Jungui et al. (228)
Design of Tractor Hydrostatic Power SplitCVT with Single Planetary Gear Set and Multiple Ranges	Chen Wanqiang et al. (234)
Structural Optimization of Engine Crankshaft Based on Finite Element Analysis	Liu Jie et al. (241)
Analysis of Traction Characteristics of Tractor Equipped with Metal Belt Power Split CVT	Wang Guangming et al. (245)
Research on Signal Detection Layout of Control System of Agricultural Engine	Sun Chunyi et al. (253)
Development and Experimental Research of LED Spectroscopic Light Source for Special Agricultural Use	Zhang Hongrui et al. (258)

New Product Development

Spray System Design of Sprayer	Ma Chunyan et al. (264)
Basic Parameters of the Journal: CN 23-1233/S * 1979 * m * A4 * 268 * zh * P * ¥20.00 * 1500 * 47 * 2022-07	